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1 Storråd Alternativfestialen 2011 (Langesund)

Kanalisert av Leif Havik
Torsdag 30. juni 2011, kl 09.45 – 11.45
Quality Hotel & Resort Skjærgården, Langesund.
Omtrent 120 deltakere.

Vi satt i storsalen på hotellet med Leif som kanaliserer Iliuka foran oss. På bordet mot vinduene sto en vase medMärtha
liljer, og mellom Leif og oss var det plassert fire store lys; ett rosa, ett blått, ett oransje og ett grønt. Iliuka var til stede
med sitt sedvanlige gode humør.

Iliuka bruker noen indianske ord og uttrykk:
Konu ekatah – Takk i kjærlighet.
Hayétana – Vær hilset.
Mitacuye oyasin – Vi er alle i samme familie.
Okee Mikita Venaka Konu Kekatah – Sitt ned ved mitt bål og tal ditt råd.

Les mer om Leif og Iliuka på http://www.iliuka.no

Iliuka er gjengitt så ordrett som mulig. Ordstyrer Lars Kristoffers henvisning til neste spørsmål er kuttet med mindre
det er relevant for spørsmålet/svaret. De ord som er uklare/vanskelige å tyde, er markert med (?). Transkribert av Berit
– Phi.

Konu Ekatah.

Velsignet være denne ild og alt hva den opplyser!
Helliget være disse marker!
Velsignet være dette kammer!
Velsignet være blomens kraft.

Velsignet være havet der oppstiger og nedfaller!
Velsignet være elevators der oppstiger og der nedfaller. (Latter)

Velsignet være menneskebarns humør (Latter) der oppstiger (Latter) og der nedfaller! (Latter)
Heliget være alt der er, der var og hva der bliver! Konu Ekatah!

Okee mikita venaka konu kekatah.
Tal eders undringer!

Lars Kristoffer: Hjertelig velkommen, Iliuka!
Da har vi noen spørsmål til deg, og første spørsmålsstiller det er Erling, deretter er det Trine.

Erling: Vær hilset, Iliuka. Jeg vil gjerne høre dine.. Der er noget vi undrer for; har den hilset sitt selv denne
morgen? Konu Ekatah. Det var en god påminnelse. Alt er ett. Så er det. Vil du kunne gi noen gode råd – gode bilder
på det temaet? Lik der formenneskebarn kan være ubegripeligt at se, lik formenneskebarnet ennu ei har sett
de dimensjoner der skal åpenbares, således er der noget tungt at forstå. Dog, om den ser hvorledes den kan
kaste timeverket til ilden, så bliver den alt friere i sin egen eksistens. Så vil der óg skape en større innsikt for
hva der tales befrielser i nuet. For nuet er alt. Om den søker til at være i ett med alt, så er der lik den skaper
nuets opplevelser og erobringer. Der er så alt hva den kan søke at befries av hva den skaper bevisstheter
ikring i livet; hva er der så av verdi, og hva er der ei av verdi? Så er der lik at søke til det balansepunkt der er
godt for individet selv at leve under. For der er lett for menneskebarnets øyner at se alt hva der forventes av
sinenester. Således blivermenneskebarn lik jagende individer – intet til gavn. Så erder óg lik den forglemmer
sjelens behov. For sjelen er alt i større behov enn hvamenneskebarnet tror. Der er således viktig at den søker
at lytte til hjertets ledelser, ei så meget efter intellektets bedømmelser. Der er således viktig at den ser; alt
hva den så kan fylle nuets opplevelser med, så er der gavnligt for at se hvorledes den kan tilknyttes alt, lik
under ett. For om den søker lik i den helige punkt av tilværelsen – nuet, så er den i ett med alt. Og om den
således tenker for hvorledes den bringer tanker av positiv eller negativ natur, så er der lik den besmitter sine
nester – lik alt er ett. Alt hva den gjør imot sine nester gjør den imot sitt selv. Omden dveler over de karmiske
prosesser liv efter liv, eller omdendveler over nuets prosesser nu efter nu, så er der likemeget viktig at tenke;
hva gjør den mot sitt selv? Konu Ekatah. Konu Ekatah.

Trine: God morgen. Er den god? Jeg er litt usikker. Jeg ble litt nervøs nå, for jeg ble så tidlig til å stille spørsmål, men jeg
prøver allikevel. Hva er der dog tidligt om alt er for sent? (Latter) Nei, det kan du si. Men det var ikke så veldig i nuet,
det spørsmålet egentlig da, men jeg lurer på hvordan Iliuka ville beskrive det som eventuelt kunne bli en oppstigning
til femte dimensjon, også kanskje kalt bevissthetsskiftet. Hvordan kunne det se ut i Iliukas perspektiv? Lik der ei kan
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skues så. For der er gjennom bevissthetens forøkelser er óg efter hva og hvor meget den våger at byde avkall
på. For der er lik menneskebarnet er fanget i hva der tales materiske prinsipper, og hva der så skaper forgyl-
lenhet for øyet. Således, i tider den kjenner at alt den har er intet, så er den fri til at oppstiges, – lik havet –
lik elevators. (Latter) Konu Ekatah.… Vi ser dine undringer. Der er så klokt at den óg ser at der finnes ulike
energier på sin jord for hva der skal oppstiges og når der skal oppstiges. For den skal minnes at i alt hva der
tales trettisyv tusener år tilbake, så blev der i alt begynnet at oppstige avAsazi indians, Pueblos – er oppstiget.
Lemuriens, Atlantis’ er oppstiget. Således vil den se; alt hva der dog er oppsteget skal der synliggjøres gjen-
nom de transformasjoner. For der er en galaktisk hendelse der skaper en gjennomskinnelig opplevelse for
menneskebarn at se hva der før var skjult. For der finnes meget under himlene i hvilket vitenskapen søker
nu at skape lik bevisstheter omkring; hva er der så i den mørke materie? Dog alt er der fylt. Og så vil den ei
finne intetheten, for alt er der fylt, dog i ulike vibrasjoner. Noget for øyet at se, dog ei alt. Dog synligt skal
der blive! Konu Ekatah. Men ett spørsmål knyttet til det da, kunne man jo si; kommer Moder Jord nå til at stige opp?
Så er der korrekt. Så er der korrekt, ja. Den stiger nu. (Latter) Ja. Om den skuer på sin jord, og ser hvorledes der er
transformasjoner i årtider, så kan den óg se av den universums ytterste. Så vil den kan se; der er lik tale for galaktiske
årtider. Der er vår i galaksen nu. Konu Ekatah!**

Jørn: God morgen! Hei! Hyggelig at du kom til jorden en tur. Vi er – all tid – over alt. Jeg har hatt en liten periode
med å gå inn i jordens fjernhistorie, og litt om hva som skjer, og jeg har noen spørsmål i forbindelse med det. Tale vel!
Veldig konkret: Er månen hul? Så er den. Dog, ei lik den tror. Der er lik perforeret, lik der tales små huller. Dog
ei dype grotteganger og store rum. Ok. Om den skal søke til noget der ei er behullet, så må den søke til noget
hva der tales de små dverger ute i rummet. De er kompakte, uten hull. (Latter) Dog vi kjenner nogen der kan
selge hull. (Latter) Er månen en kunstig satellitt? Ei er det. Der var, dog ei nu nogetmere. Der finnes dog hva der
tales satellitter der kan påminnemenneskebarn at være hva der er av planeter – Niburu. Konu Ekatah. Ok. Et
spørsmål i forbindelse med astroidebeltet. Har det vært en planet? Det har det. Den har vært kalt Maldek? Så er det.
Hvordan ble den planeten ødelagt, og hva skjedde med de som bodde der? Der var så lik der skapedes forendringer
av ytterste påvirkninger av den galakse i hvilket der kommer lik kometer der forendrer globenes baner, og
der skaper sådant hendelser av tid til annen. Ok. Konu Ekatah. Nå er det jo, slik jeg forstår det, type “bad guys”
(slemme typer) som også holder til på jorden her. Så er der korrekt. Og noen av disse kalles gjerne reptiler. Kan du si
litt om den planen de har nå for å prøve å tilfredsstille seg selv, i denne oppstigningstiden? Alt er der så i betydelser at
søke efter hva der i sin himmel tales ressurser. Alt er der óg så for at se; hvorledes kan menneskebarn bære
en sjel og en ånd i samme tid. For der finnes entities ikring i sin galakse der ei kjenner til hvor kommer ånden
ifra. Således er menneskebarnet av unik natur. Der er alt mere knyttet til den guddommelige kilde enn hva
der forefinnes for megen vesener. Formegen vesener er således klonede arter, og de harmistet sin sjel og sin
ånd – alt mere lik maskiner enn individer. Således vil der skapes nu lik der ryddes for hele galaksen. Således
bliver galaksen alt i høyere, guddommelige vibrasjoner. Og i hvilket der ei er i behov av sådanne gestalter, så
vil der blive forviset til andre galakser. Konu Ekatah. Så har jeg et spørsmål i forbindelse med den såkalte kometen
Elenin som er på vei inn. Er det en komet, eller er det en – noen sier – en sort dverg? Der er en komet. Vil den få noen
innvirkning når den farer forbi jorden? Der bliver et vakkert skue. (Latter) Ei vil der være noget at fryktes for.
Bekymres ei derved! Konu Ekatah. Og et siste spørsmål. I forbindelse med den oppstigningen som holder på å skje,
hva skjer med de menneskesjelene som ikke er klare for å bli med Moder Jord? Så får de vente til neste mulighet.
(Latter) Der tales lik intergalaktiske charters. (Latter) Nu ser vi et litet hull. (Sterk latter) Konu Ekatah. Tusen
takk.

Dora: Vær hilset, Iliuka! Hayetanah! Jeg vil spørre om et senter som er planlagt oppe på en fjellhylle i Nord Norge. Jeg
vil høre om hva du ser, om den kommer til å… Så vil der blive. Så vil der blive. Lik der skapes således en balansens
punkt i hvilket der avnyttes hva der tales de energiers vibrasjoner i pentagrammets fulle størrelser. Således
vil der være óg naturligt at se hva der er induseret av energier av ulike punkter i sitt rike. Så er der mot nord
den vil fare, korrekt. Takk, Iliuka. Takke ditt selv, du.

Berit: Vær hilset, Iliuka. Det er Phi som taler. Hayetanah! Hayetanah! Når Iliuka taler om at det som er skjult skal bli
synlig, så tenker jeg; er det også i oss selv? Ei er det, for alt hva der er i sitt selv kan vi se. Ja, det men det var vi som
skulle se det nå, da. Oki. Således er der noget der anvendes x-rays (røntgen), så kan den se alt. (Latter) Nå var du
morsom nå. Korrekt. Ja. (Sterk latter) Gjelder.. Vi ser hva den undrer. Se nu, alt hva der skapes til synligheter er
óg til oppløftelser, lik for at skape alt høyere vibrasjoners erkjennelser av oppriktigheter og sannheter. Der
vil vokse fram en ny sannhet på sin jord. Således vil der blive synligt, korrekt. Takk. Også i forbindelse med dette
med extraterrestrials, og du sier at det er mange av de på jorden allerede. Og jeg tenker, er det også aspekter av oss selv?
Ei er det. Nei. Det var godt. En annen ting; krystallbyer, har de noen funksjon for fellesskapet? Der vil blive så, lik der
var óg under Atlantis, korrekt. Ja. Takk skal du ha. Konu Ekatah.

Ingebjørg: Vær hilset, Guddommelige! Hayetanah! Jeg bare lurte på om det blir utbrudd i vulkanen Katla, i nærmeste
framtid? Så vil der blive, korrekt. Har du noe sånn års-/tidsperspektiv? Så har vi. (Latter) Går det an å få vite det? Ei
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får den. (Latter) Se nu alt hva der skapes til renelser óg for hvorledes der påvirkes av Fader Sol. Der er så lik
der skapes forendringer i hele Universum, og derigjennom vil der være nye vibrasjoner der tilstøter Moder
Jord lik av sykluser av tjuesekstusener åtte hundreder år. Således vil der være nye visitasjoner av kloder
der var så var borte, dog der har ledet sitt selv i elliptiske baner. Så vil der komme tilbake, lik der så er for
Cayapó indians, lik der er forBepKororotis. Der finnes så likhimmelguder i gamlehistoriske verdier der vil så
komme tilbake til sin jord. Nye visitasjoner på ny og på ny. Og derigjennom er der óg gjennom av aspekter av
Fader Sol der skaper nye solvinder der påvirkerModer Jordsmagmastrømmer. Således vil der være vulcanos,
der vil være jordbevninger. Alt er der for at oppbygge den nye jord. Således er der meget gammelt der skal
borte. Konu Ekatah. Ja, takk skal du ha.

Shiosita: God dag, Iliuka. Hayetanah! Når oppdraget er å finne bortkomne dyr, hvilke tegn får vi om dyret har gått over
på den andre sida? Vi ser ei, for der finnes i dyrets natur at være på både sider. Lik den selv har kraftdyr, så
vet ei kraftdyret at der ei er på den annen side, i hvilket er din side. De er. Alle dyr er. Menneskebarnet har
forglemt at være. Således vil der komme tider hvor menneskebarnets individ óg kjenner til det at være. Så
finnes der ei noget der kan tales “den andre siden”. Alt er der i den samme eter, dog i en annen frekvens. Den
kan spørge dyret. Ok. Takk skal du ha. Konu Ekatah.

Jorunn C: Hva med selvfølgeligheten vår til rent drikkevann, hvor ingen har krav til å levere dette. Bør man gjøre noen
tiltak? Lik der finnes forenklede metoder for at skape renet vann, dog lik der så er i menneskebarnets natur
at anvende de ressurser lik for hvorledes der forvaltes, så vil der all tid eksistere nogen der vil søke at finne
nogetpånoget. Således vil der væreenmenneskebarnsnaturat søkeat verneomvannets eksistensog renhet.
Der er óg viktig at den ser hvorledes den selv kan skape renelser gjennom filtrasjoner og programmeringer
av kjærlighet til vannets struktur. Så vil der være tilstrekkeligt. For hva der så råder for hva der så råder for
hva der skal eies og ei, bliver at falle. Konu Ekatah. Takk.

Kåre: Hei, Iliuka. Blir det bygd en stor regnbuepyramide innen fem år? Vi ser der gjør, korrekt. Takk.

Ulf-Inge: Vær hilset, Iliuka! Hayetanah! Vi er på Alternativfestivalen for tiende år på rad. Vi har jubileum, og lurte på
hvordan du ser på de ti årene med Alternativ Sommerfestival? Vi ser, lik der spredes visdom, så er der óg lik der
vokser i bevissthet av hjertet. Således er der lik kastet gode frø til marken. Dog i uvissheter for sitt eget selvs
utviklinger, så vil den óg erfare i eftertid hvorledes den i fysisk, geometrisk og geologisk natur har vandret
i Medicine Wheel. Således vil den søke mot nord, og skape bevisstheter til det opphøyede punkt. Så er der
komplett. Der er gjort i tjenester, dog der var sjelen der kallet. Der er lik gruppenes sjeler der kaller. Og der
skal vokse til høyere bevisstheter i tusener og tusener. Gledes for de skatter der er funnet! Konu Ekatah.
Takk skal du ha. Jeg liker å spøke litt, Iliuka, og i respekt så hadde jeg medmeg en figur til Alternativfestivalene de første
årene. Kan du fortelle oss lite granne om Mikke Mus? Tenkes der på den kosmiske bevissthet ikring den Mickey
Mouse? (Latter) Ja. Der finnesmange gestalter der er lik denMikkel. Der er hvorledesmenneskebarnet søker
i lekfullheter. Så er dermeget av hvamenneskebarnet anvender tid til der bliver av våre himler beskrevet lik
fordummende. (Latter)Dog der er på den annen side altmere gøy for våre himler at skue tilmenneskebarnets
gjerninger. Vi elsker sådant. Alt hva der skapes til gledens og forlystelsens tanker er lik medisin for sjelen.
Og der behøves i alt større mengder. Der er klokt at der fantes tusender Mikkels. Konu Ekatah.

Anne Karin: Vær hilset, Iliuka! Hayetanah! I fjor så sa du noe om at “etter tredje” og så sa du et ord som vi ikke
skjønte – så skal økonomien aldri ta seg opp igjen. Kan du forklare litt mer om hva du mente da? Lik der er for
mynteverdier at beves, således vil menneskeheten fortvinges til at begripe helt annen verdi enn hva der kan
måles i sådanne verdier avmynter. Således vil der være til behov av at se, at der finnes ekonomiske bevninger.
To er der falt, den tredje venter. Så vil der aldrig oppreises noget mere. Konu Ekatah. Takk. Og så har du også
sagt at kolesterol ikke er farlig. Korrekt. Men hvorfor dør folk av ubehandla Familiær hypercholesterolemi? For ei
er der korrekt. Der er noget påfunnet av hva der tales vitenskapens doktors. Således er der óg meget hva
der er oppdiktet av benevnelser på ulike symptomer for i hvilket der er gavnligt for de der skaper piller. Se
alt mere nødvendigheter. Om den eter lykker og gleder og tilfredsheter, så finnes der ei nogen liten smule
kolesterol i en glede. Således skal den alt mere tenke over gleden og nytten for hva den eter, ei for hva der
inneholder. Dog om den nu skulle ete hva der tales tohundreder og sytti egg, så vil der ei tilrådes. (Latter)
Der finnes alt i balansepunkter den må kjenne efter, så vil der være gavnligt. Dog ei er der alt hva der er
gavnligt for legemets molekylære struktur. Det meste skal være gavnligt for sjelen. Konu Ekatah. Jeg følger
helt tankegangen din der, men hva er da Familiær hypercholesterolemi? Der er noget hva doktors har påhittet. Om
den søker til symptomet i sitt selv, så er der ubalanser, lik der tales små betennelser i øvre deler av den store
tarm. Således, i tider der skapes forendringer av kost lik der er noget av vegetabiliske føder, så vil der være
alt bemildelser. Dog ei for hva der skapes noget tilførelser av ulikemedikamenter. Der skaper forverrelser
av de medisiner der bliver bydet av sådanne symptomer. Den kunne ete granbaret, så blev der alt bedre. Ja.
Men de som hadde det før, de døde jo i 50-års alderen, og etter at de ble medisinert, så lever de jo faktisk et helt normalt
liv. Dog der er et helt annet symptom der må søkes efter. Der er ubalanser i tarmer der skaper således lett
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spesifikt imellom ubalanser mellom syrer og baser i føder. Menneskebarn i naturlig tanke streber efter at
skape så megen basiske tilstander i sine føder, at der bliver formeget basisk, og ei er der klokt. Oj! Ei er der
“oj”. (Sterk latter) Der er naturligt for hvorledes menneskebarn i sine lengsler streber efter at blive sunnere
enn sunn. Og om menneskebarnet kunne velge, så ville de ete gress og tale “mø”. (Sterk latter) Der er klokt
at den ser nødvendigheten av hvorledes der óg kan skape gleder til sjeles opplevelser gjennom en liten bit
chokolater. (Latter) Så bliver der “oj”. (Sterk latter) Konu Ekatah. Takk, det var bra at du sa. Og så lurte jeg på
om det er vulkanutbruddene på Island som er årsaken til alt regnværet vi har om sommeren nå? Ei er det. Der er
magnetiske forstyrrelser lik konsekvenser av hva der tales “El Niños”. Således er der naturlige sykluser. Der
bliver torrt igjen, skal den se. (Latter) Takk, Iliuka. Konu Ekatah.

Liv: Vær hilset, Iliuka, det er Bliwaki.** Hayetanah!** Takk for det. Det skapes flere meridianer.. Ett litetmoment!……..
Nu går den opp. (Iliuka taler om heisen). Ja, det gjorde jeg også, takk skal du ha. Konu Ekatah. Nu kan den tale. Det
skapes flere meridianer, har du sagt – Hartmannske Korrekt. og Leylines.. For der er så lik der er en forgangen tid
for hvorledes der tales Pentagrammets funksjoner. Der vil være octogrammer der vil skapes fremtimens op-
plevelser avmeridianenes tilførelser av energier på sin jord. I hvilket der ville være influenser og påvirkelser
av hva der tales den gamle nord og syd, efter hvorledes Moder Jord har vendt sine akse. Så vil der være. Pen-
tagrammets funksjoner er over. Konu Ekatah. Du sa også at det vil bli lettere derfor å. å… Kommunisere. Mellom
ulike kloder, ja. Korrekt. Men hvordan vil det påvirke kroppen – våre kroppers meridianer? Vi ser, alt er der så lik
vi før har talt. I alt er der firtini chakrapunkter der vil aktiveres igjennom at skape en høyere bevissthet om,
til eksempel hva den byder legemet av føder. Således er der lik der vil skapes en høyere bevissthet om den
naturlige balansepunkt imellom hva der er sunt, og hva der ei er sunt. For ei er der i den Store Ånds natur, og
ei er der i Den Store Spirit of the White Eagle’s tanke, at verken nogen menneskebarn skal tale “blipp”, eller
“blopp”, eller “mø”. (Sterk latter) Konu Ekatah. Takk for det, Iliuka. Og så lurer jeg på da disse flere meridianene, er
de også tilpasset i den behandlingsformen “De nye energiene”, som du har gitt oss? Så er det. Ja, så det er derfor du har
satt.. Den ser, vi er forut for tid. Yess! Neste spørsmål har du svart på i forhold til Korrekt. Ja. (Latter). Den fjortende
juni så anbefalte du oss, slik jeg oppfatter det, å leve i bygninger som er oktagoner Korrekt. fremfor sirkler, som du
har snakket om før. Korrekt. Fordi det var bedre at vi fikk hvile i Så er der for energienes avspeilelser, så er der
korrekt. Ja. Så da har det .. Sirkler er “boring” (kjedelige). Så det har endret seg fra.. Ei er der så, dog der behøves
nytankes fødsler. Ja. Angående polskiftet, så snakket du om den ene, store portal som skal vandres igjennom. Og også
avsorteringer for hvorledes menneskebarnet oppnår sine tilstander i karma. Jeg forsto ikke det, jeg. Kan du si noe mer
om det? Der kommer i et annet kapittel. Den skal se hvorledes der skapes de forendringers behov der er nu.
Således vil den óg forstå, at der finnes ei en sten på sin jord der ei vil forflyttes, og der finnes ei en vind på sin
jord den ei vil kjenne. Således vil der være i de store forendringers tid, for alt hva der oppvokser til ny tilstand
og i sitt essens, så vil der blive. Den vil se og forstå når timen er kallet. Ja, du snakket også noe om veldig sterke
vinder som vi aldri har sett før, og jeg forsto det sånn som at vi skulle grave oss ned, – var det..? Ei er der så. Nei, men hva
var det du mente med det med marken? Så vil den se. Ja. Ok. Mange har hatt oppblåste og urolige mager disse første
dagene på festivalen. Jeg regnermed at noe har framaten å gjøre, men hva annet er det som har påvirket oss her? Der er
energienes frekvenser der skaper således en høyere bevissthet om hva der kommer opp, og hva der skal ned.
(Latter) Og således er der óg i bevisstheter om hvorledes den skal fokusere på de åndelige føder. Ei så meget
på de fysiske føder. Akkurat. Og det er kanskje sånn at vi trenger mindre fysisk føde, om litt? ……Korrekt. Ja, men vi
har lov til å nyte likevel. Eller, vi skal nyte. Ja, du har også snakket om – ja, det her forstår jeg heller ikke så mye av, da –
du har snakket om de tre stier vi kan vandre – den røde og den blå og den sorte – det har jeg forstått noe av. Men så har
du også snakket om tre stier i forbindelse med tomrom ogmørkmaterie. Korrekt. At det er én sti for materien, og én for
antimaterien, og én for det tredje, altså ingenting – Nothingness. Korrekt. Kan du fortelle litt mer om det? Lik der er
forenelser av de tre stier der skaper Altet. Og lik den óg vil se, alt hva der skapes til synligheter av de mørke,
materiske prinsipper, hvorledes der skapes høyere begripelser, så vil den óg forstå; alt er der i den samme
natur i den samme sti, dog spaltet i tre ulike vibrasjoner. Så er der óg for toner. Så er der óg for kolører. Konu
Ekatah. Men har det noen sammenheng, dette med at vi velger de tre? Ei er det. Nei. Hjertelig takk skal du ha, Iliuka.
Konu Ekatah.

Lars Kristoffer: Tidligere i år, 7. mars så ble vi mennesker “oppsagt”. Korrekt. Moder Jord og menneskeheten har blitt
overlatt til Det Intergalaktiske Råd. Korrekt. Så vi mennesker kan ikke styre eller beslutte lenger. Den kan, dog der
er lik waste of time (bortkastet tid). (Latter) Kan du fortelle litt om hva det innebærer, rent praktisk? Der er alt for
at gjøre beslutninger i den store, galaktiske Enhet til at ivaretageModer Jord. Således kan den i mindre skala
tale; at nu er gartneren borte. Der behøves en ny. Således er der lik der skapes en annen struktur for hva
der skal forvaltes i hele galaksen. Der er nødvendigt for hva der skal bestå. Konu Ekatah. Hm. Takk. Når
menneskeheten bliver stor, så kan de få jakte på ny. Så når er det vi er ferdige med barnehagen? Det er efter
foredringens tid. Så vil der våkne til en ny jord, til en ny tilstand. Så kan den gjøre. Konu Ekatah. Takk.

Lars Kristoffer annonserer at ordet er fritt.
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God dag. Så er der korrekt. Du må unnskylde veldig at jeg har ikke hørt om deg før, men jeg har hørt om The Hathors1.
Jobber du med de? Der er i den samme communion (felleskap), korrekt. Akkurat. Så så mye av deres tankeganger..
Så er det. Alt er ett, korrekt. Ja, jeg sier tusen takk. Ei er der tusen. (Latter) Ja. Ett spørsmål til, som er om 2012.
Jeg lurte på, fordi jeg er veldig ett med naturen. Trærne som har blitt kappet ned som man er blitt glad i, de går over
til den nye dimensjon de også? Vi ser, alt er der av treets natur lik for blomens natur at skapes om sin egen
energi til at vokse på ny gjennom frøets forvaltinger. Der kommer på ny og på ny. Dog treet kan ei leve i ulike
inkarnasjoner. Dog, et tre vil all tid minnes at der er et tre. Konu Ekatah. Så de trærne som vi er blitt glad i her
nå, så ser vi dem etterpå også? Så er der korrekt. Thank you.

Vi har nå levetmed toDNA strenger, og hvis jeg har forstått det riktig, så har vi tidligere hatt tolv DNA strenger. Er det sånn
at det allerede er en prosess i gang ved at vi skal Så er det, lik der er av påvirkninger av galaktiske bestrålninger,
lik Gamma rays (Gamma stråler). Således er der lik den kosmiske bevissthet er forøket, lik der påvirker alle
levende organismers DNA, korrekt. Mmm. Sånn at det er en selvfølgelig del av bevissthetsskiftet, og .. Så er det. Der
kan ei forhindres. Nei, for å ferdigstille oss til å kunne leve i en eventuelt femte dimensjon? Så kan der tales. Sånn
kan der tales. Ett spørsmål når det gjelderModer Jords oppstigning, sommange snakker om. Blir det – det er kanskje litt
tåpelig å spørre om, men allikevel så gjør jeg det – er det da en periode hvor vi da rett og slett ikke i den vanlige forstand
som nå, kan leve på Moder Jord? Ei er der så. Ei er der så. Så det blir ikke sånn at – som også noen taler om – at det vil
åpne seg naturlige dører som vi skal gå igjennom? For nogen vil der være så. Korrekt. Jaha. Og hvem.. Ei for alle.
Og hvem vil det være for? Skal der benevnes ved navns form? (Sterk latter) Det var bare snakk om grupper.. (Latter)
Nei. Men hva mener dumed “for noen”? Jeg skjønte ikke det. Den vil forstå når timen kaller. Ok. Hvile dine tanker,
du. (Latter)

Vær hilset, Iliuka. Hayetanah! Jeg har et spørsmål. Om du kan svare meg på om det finns noen urter, eller noe i
naturen som kan være bra for Alzheimers sykdom? Vi ser der er påvirkeligt. Dog lik vi før har talt; der er klokt
for menneskebarnet at dvele over sådanne tanker alt i lang tid innen der bliver en konsekvens der tales lik
Alzheimer. Således er der hva menneskebarnet i sin unge alder gjør, der skaper sådant forutsetninger lik
for at bringe en sådant symptom. Om den søker til urten, så er der hva der tales Ginkgo Bilobas der påvirker
blodets struktur, og der påvirker hva der ledes i de småkapillærer. Der er gavnligt, for der óg er for Alzheimer
lik blokkeringer av nervenes funksjoner, og de små blods kapillærer. Således, hva der skapes en tilfriskning
til hva der så levererer hva der er av blodets oksygener til de små, minste partikler, så er der alt mer gavnligt.
Korrekt. Ginkgo Biloba. Takk skal du ha. Nu skal den ei ete mange, mange Ginkgos. Konu Ekatah. Jeg har ett
spørsmål til, og det er: Hvem er det som er åndelig leder for Norge? Ei kan der tales så nu. Lik den vil se, så vil den
se at der er en åndelig energi der vil lede, lik der omtales i de helige skrifter lik Nordens Lys. Således vil den
se at der er ei én noget tid nu. Nu er der alle. For der er sjelenes grupper, og der er den Kollektive Bevissthet
der skal råde nu. Ei er der av patriarkalsk systemer. Konu Ekatah. Takk skal du ha.

Vær hilset, Iliuka. Hvordan kan vi best hjelpe barna og babyene i forbindelse med overgangen? Lik den av før vet; alle
frø (barn) der er født efter det år der omskrives lik nittenhundreder og åttito (1982), så er der av kristalliniske
vibrasjoners energier der skaper en alt større, bedre immuniteter, og hva der skaper en forherligelse av de
genetiske systemer. Alle småfrø (barn) der lever nu er alt i høyere bevisstheter beredt på hva der komme skal,
enn hva noget annet menneskebarn er. Greit. Takk. Og de har valgt sine stier. Da har jeg neste spørsmål. Jeg har
hørt at det skal komme en bølge på 43 meter 16 mil inn i landet. Er det så, og gjelder det Østlandet i Norge? Der er
noget lik ulikt for hva der er av ditt rike. Ei er der en generell betrakting. Der finnes óg lik for nogle steder
lik atten (18)meter. Og nogle steder vil der være bare fire komma tre meter (4,3 m). Og nogle steder vil der
være bare firemil, og ei seksten. Hvile dine tanker, du. (Latter) For ei skal den vandremed støvel-mokkasiner
(gummistøvler) all tid. (Latter) Ja, jeg hadde et spørsmål, men det er kanskje ikke helt relevant. Reinkarnerer hunder
vanligvis i samme rase, eller Ei er der så i en annen rase? Der er til vanligt alt mere lik en hund bliver en hund.
Dog der kan óg være omskifteligheter mellom sheebas der være lik en katt, der óg kan blive en hund. Konu
Ekatah. Takk. Tenker den at blive en hund? (Sterk latter) Der tilrådes ei. (Sterk latter)

Hallo, takk for du kom hit i dag. Hayetanah! Som jeg forstår det, så, hvis man går i hjertet sitt og hører på hjertet sitt, så
er man på den rette stedet. Hvis man, noen av oss, så må vi i andre land eller andre steder på jorden. Er det riktig? For
nogen kan der være så. Ok. Der finnes tusener kilder, korrekt. Ok. Hva med radioaktivitet, skal man spise ting, og
være forsiktig med det? Ei er der klokt at ete uranium. (Latter) Dog der er klokt at den ei skaper bevisstheter
omkring sådant. For ei ser vi der er besværlighet i ditt rike, og ei vil der blive besværligt. Ete den føde der
finnes du, så er der vel. Ok. Takk skal du ha. Konu Ekatah.

Vær hilset, Iliuka! Hayetanah! Tusen takk for at du kom. Den skal takke sitt selv, at den selv har kommet. Ok. Men
jeg er veldig nysgjerrig på; kan du fortelle noe om hva hestene, hva slags betydning de har for oss? Der er lik hva der
tales til transporter. Dog der óg er for at skape bevisstheter om kommunikasjoner. Lik således er der óg alt

1Relatert til den egyptiske gudinnen Hathor. Les mer her: http://no.wikipedia.org/wiki/Hathor
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lettere for hester at kommunisere i billeder, i hvilket der óg er for menneskebarnet at forstå, om de vil. OK.
Kan for eksempel hunden min forstå, eller hunder forstå hvis vi snakker i bilder? Nogle hunder kan det. Der beror
på hvilke billeder den taler med. Om den taler med forenklede billeder, så vil der begripes. Korrekt. Ok. Ja.
Takk. Til eksempel så er der ei korrekt kolør på hundens skål. Den vil ha noget annet. (Latter) Å, ok.

Manito: Vær hilset, Iliuka. Det er Manito. Hayetanah! Du har tidligere bekreftet at en av Wing Makers tidskapsler ble
gjemt i Børgefjell. Så er der korrekt. Vil den bli brakt frem i forbindelse med det kommende bevisthetsskiftet? Så vil
det. Er det ved den anledning at du vil holde det du tidligere har… Så kan der ei tales nu. Nei. Nu er der et annet nu.
Det forsto jeg ikke helt. Hvile dine tanker for sådant, nu. Ok. Da vil du ikke si noe mer om dette? Ei vil den. Takk for
det. Konu Ekatah. Der blev ei nogen lotto gevinst denne gang. (Sterk latter)

Snakka du til meg eller til Manito nå, eller? Tale vel! (Latter) Hvordan har energiarbeidet til menneskene påvirket
oppstigningsprosessen til nå? Vi ser, der er påvirkeligt alt mer for sitt eget selvs bevisstheter. For alt hva der så
rådes for de store dimensjonelle prosesser er der intergalaktiske påvirkninger der gjør. Således vil den óg se,
at der er for menneskebarnet og individet selv der kan skape alt meget til at oppstiges i sitt selv gjennom be-
frielser for alt hva der binder avmateriske prinsipper. Konu Ekatah. Men er det viktig at vi fortsetter lysarbeidet
på hvert vårt sted? Så er det. Korrekt. For hva var der så en vakker stjernehimmel om der bare var én stjerne?
Ja, det er sant det, Iliuka. Konu Ekatah. Menneskene er oppsagt, og det er Det Galaktiske Råd som styrer. Søker den
vikarius nu? (Sterk latter) Ja. Ei kan den få det. Får jeg ikke det? Der er fullt. Oki. Så fint, da. Flott. Hvordan vil det
være i forhold til hver og én i livene våre, – vil det si for eksempel, at guidene våre vil bli mer aktive i våre liv? Så kan der
tales, korrekt. Alt skal der bringes til synligheter nu. Om den har dvelet over en tanke i en dekade eller to, så
vil den påtvinges at gjøre et valg. Om den har fornektet en tilstand en dekade eller to, så vil den påtvinges at
erkjenne. Om den har søkt noget at fortie sannheten, så vil den påtvinges til at tale. Alt skal der synliggjøres
for alle individer nu. Så de oppgavene vi er blitt bedt om å ta da, bør vi virkelig iverksette de? Korrekt. Takk skal du
ha, Iliuka. Således vi taler at tidligt kan være for sent. Konu Ekatah. Ja.

Jørn: Ja, jeg har noen flere spørsmål, jeg. En liten, sånn praktisk ting; vi har jo kompass, og i det kompasset så har vi
jo magnetisk nord og sør, på kompasset. Korrekt. Magnetisk nord på kompassnålen er den som peker – ut i fra slik
vi ser det – mot nord, men da må jo magnetisk nord egentlig være magnetisk sør på jorden? Der vil blive så. Det er
ikke sånn nå? Ei er det. Nei. På solen er der så. Det er jo sånn at magnetisk nordpol nå er i vandring? Meget
korrekt. Der er lik en pilegrimsvandring. (Latter) Ja. Og den pilegrimsvandringen går til Sibir? Det gjør den. Ja.
Vil det være sånn at innen 2012-2013 så vil det skje en pol-endring? Så vil det. Korrekt. Vil det være merkbart for
oss? Meget korrekt. Der er således magmastrømmen nu er noget hva der tales asymmetrisk, og således der
påvirker hva der tales klimater, og hva der er av vinder og nedbørder. Således vil der være óg påvirkeligt for
menneskebarnets opplevelser, lik der kan kjennes at der bringes en tilstand av at være dizzy (svimmel), lik
der kan forstyrre hva der tales hunger, og lik der kan forstyrre hva der tales søvn. Alt er der påvirkeligt, for
der er demagnetiske påvirkelser der påvirker alt levende. Således er der for fugler, således er der for fisker.
Der er forendeligheten nu der er for at forberede den nye tilstand av de nye polariteter. Korrekt. Så disse –
holdt på å si – fugledødene og delfindødene som har vært her i en periode, det kommer av magnetisk endring? Der er
påvirkeligt, dog der er like fullt lik der så befries hva der tales metaner. Og der óg finnes andre gasser på sin
jord der er gjennom bevninger, spesifikt i havet, der kommer som usynlige bobler, og der kan gjøre at store
fly faller megen meter. Ok. Konu Ekatah. Så har jeg et spørsmål angående Mars. Der er det jo vist, litt uklart, bilder
av såkalte konstruksjoner som kommer fra, ja, kanskje tidligere sivilisasjoner. Er det slik? Korrekt. Vil det si at, er Mars
kolonisert pr. dags dato? Så er det. Ergo er det ei tidligere sivilisasjoner. Nei. Der er nutidens sivilisasjoner. Vil
det si at det er en menneskekoloni der óg? Ei er det. Ok. Så har jeg et spørsmål i forbindelse med det som kalles HAARP.
Den virkningen som HAARP har, er det korrekt at de har påvirket for eksempel jordskjelv Korrekt. og vær? Korrekt.
Var detmed i innvirkningen på jordskjelvet i Japan? Korrekt. Var også den kometen med i påvirkning på jordskjelvet i
Japan? Ei var det. Ok. Takk. Konu Ekatah.

Hallo, Iliuka. Hayetanah! I går så hadde Frank Aune et foredrag om oppstigning og ny bevissthet, og alt det, og der kom
det frem at når vi har steget opp, så skulle vi ha evig liv. Er det da slutt på den inkarnasjonsprosessen som vi har vært
i, og er i? Så er der. Søke nu at se, at erkjennelsen i tider den erobrer nuets tilværelse, når nuet er integreret
i hver en celle i sitt eget selvs legeme, så vil den ei oppfatte noget annet enn nuet, i hvilket er evigheten. Ok.
Tusen takk. Konu Ekatah.

Erling: Ja, det er Kaitao igjen. Det finnes mange frekvenser, mange typer frekvenser. Korrekt. Og kan du gi noen bilder
på demest viktige frekvensene? Alt er der viktigt. For hvorledes den vil se hva der tilføres, så er der ei de samme
frekvenser der nu er dominante på sin jord, mot hva der før var, om den tenker millioner år tilbake. Dog
hva den så skaper en høyere vibrasjon, er óg efter påvirkelser av hva der er av hele galaksen der vibrerer
i en alt høyere lysfrekvens nu. Lik der skapes en gjennomskinnelighet, er for hva der så bliver alt høyere
vibrasjoner. Så vil der óg skapes lik påvirkninger av hva den ene frekvens påvirker den annen frekvens, lik
der skapes harmonier og disharmonier. I hvilket der óg påvirker menneskebarnet til ny opplevelse den ei
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har kjent før ut. Så vil der være naturligt, for vi taler så; at oppvåkne eders sansers bevisstheter. Se alt hva
der forendres i øyets struktur, og i hva der skal sanses nu i tiden, så vil der være alt bedre for at forstå de
nye frekvensers komme. Konu Ekatah. Så alle frekvenser påvirker alle frekvenser? Så er der korrekt. Og alt hva
der så er knyttet for hva der tales de gamle frekvensers tilstander kan skape komplikasjoner, – vi taler om
telekommunikasjoner, vi taler om transformasjoner av elektrisiteter, vi taler om elektronets adferd, om den
vil. Konu Ekatah. Konu Ekatah.

Kanskje en liten forlengelse til det siste du sa. Jeg tenker på de elektromagnetiske forandringene vil kunne påvirke på
en måte, det “gridet” der hvor elektrisitet og all vår mekaniske og tekniske, – altså det der ligger som et utgangspunkt.
Da vil jo på en måte internett bli borte, Korrekt. strøm bli borte. Korrekt. Og noenmener da å ha et råd, – det kan jo
høres veldig sånn egofokusert ut, synes jeg, og har litt ambivalens til det der, – til å lagre litt korn, til å greie seg selv over
en periode. Hvordan vil Iliuka tenke på det? Så har vi talt i tre dekader nu. Ok. Ja, det har ikke jeg fått med at du har
gjort da, men. Oki. Så du vil ha det som en anbefaling, at man har litt.. ? Der er klokt at den gjør, for der er således
naturligt forventninger ikring for hva der tales en sådan opplevelse. Intet kan der vokse til himmelen. Konu
Ekatah. Nei, for det er jo allerede problemer med dyrkningsområder på jorda nå, så det kan vel bli en sånn, litt sånn
matmangel-situasjon. Mm, ja.

Hei, Iliuka, det er Kåre her. Jeg lurer på solstormene. Vil Norge bli rammet av solstormer? Korrekt. Hvor i verden blir
det hardest rammet? Der er lik av ulike steder. Dog der er spesifikt hva der tales i ørkenområder, i hvilket der
er ikring ekvator. Og så vil jeg spørre om en ting, – er Tindemyra et kraftsted, – Tindemyra på Notodden et kraftsted?
Det vet den. De tre nordiske landa, vil de bli sammenslått etter hvert? Så vil det, lik der grenser vil opphøre. Så vil
der være formegen riker, óg i det Europeiske kontinent, efter fallet avmynten. Nærmeste to år? Korrekt. Takk.
Der er noget vi vil spørge om. Kan den søke efter et litet hull? (Latter) Vi ser der behøves at befraktes hull til
Luna. Konu Ekatah. Ok. (Latter) Konu Ekatah.

Jørn: Ja, hei igjen. Jeg har et par spørsmål til, jeg. Du som er så vis. Det gjelder det elektriske prinsippet i dag, slik elek-
trisk strøm brukes i forbindelse med alle våre elektroniske apparater. I galaktiske tanker, så er der på stenaldervis.
(Latter) Ok. Men her i dag,Oki - etter den her oppstigningen, vil det samme prinsippet gjelde, eller vil ikke det prinsippet
gjelde lenger? Der vil det være gjeldende efter nogle omkonstruksjoner. Dog i tider der fødes, vil der skapes
helt nye bevisstheter og tanker om hvorledes den henter energier av kosmos direkt. Så kan den gjøre nu. Vil
det være type “skalar”-energi? Så er det. Ok. Magneto prinsipper. Fri energi. Så har jeg et spørsmål i forbindelse
med festivalen her. Vi hadde en lystjeneste her i går, og da hadde vi en liten “brainstorming” (idédugnad) på hva det
kunne være som var årsak til disse store ubalansene. Og da lurer jeg på om du kunne gi en liten forståelse på hva, hvilke
bestanddeler består disse ubalansene av her i Langesund? Vi ser; der er noget for hva der tales prinsipielt geol-
ogiske strukturer. I hvilket der påvirkes nu, så er der óg megen hva der er av energier lik radoner. Og der
er lik alt skal der bringes til nye balansepunkter – omskifteligt, i hvilket der er nu et grense ved dette sted
imellom hva der tales de eldede vulkaniske natur, og hva der tales de eldede oppbyggede strukturer der er
lik millioner år tilbake i tid. Således er der her en grense i hvilket der behøves at skape en vern, om den vil.
Så det går en viktig “leylines” her? Så er der korrekt. Er det også et stjernepunkt her i forbindelse med “leylines”? Så
er det. Ok. Takk. Og der er én av de åtte hjørner. – Oktagoner. Ok. Konu Ekatah.

Berit: Phi taler igjen. Du har sagt at auraen vår er det som er den viktigste beskyttelsen i tiden fremover. Jeg tenker sånn
i forhold til at man skal gå og gjemme seg noen steder for å unngå stråling og sånt, så er det auraen vår som trengs å
styrkes. Hvordan gjør vi det best, foruten at vi selvfølgelig da jobber med oss selv underveis. Men har du noen råd, for
eksempel, i den forbindelsen der? Alt hva der skapes til en naturlig bevissthet om at forvalte sin egen tilstand av
tilfredshet og lykke, bringer en god aura. En god aura i energi vil bringe et godt vern. Dog der finnes ei nogen
annen beskyttelse. For hvorledes den kan søke at unnvike hva der tales de negativt ladede ioniske energier,
så er der klokt at den óg kjenner sin egen sans for hvorledes der bringes tilstander av ubalanser. Da er timen
moden for lik at skape en bevissthet om sin auras eksistens. Gjennommeditasjoner kan den forøke kraften
igjennom at sentrere sitt eget selv i bevissthet om at den verner om sitt selv. At auraens ytterste del er like
meget viktigt som sin hud. Mhm. Takk. Vil det også si at stillheten er den meditasjonen? Altså, jeg tenker en indre
stillhet – i forhold til det der å meditere, som du snakker om nå. Man må ikke sitte og høre på.. Man kan være i det? Så
er der klokt. Ja. Takk. Nu blev der stille.

Frank: God dag, Iliuka. Hva kan du si oss om “Livets Blomst”? (Det henvises her til den hellige geometriske form, tegnet på
Den opplyste sjel. Det henger et stort symbol av “Livets Blomst” på veggen i salen der vi er). Alt er der av “Livets Blomst”.
Lik den selv forvalter kraftens næring til dens rot, så er der lik den óg helliggjør hva der kommer til at vokse.
Alt er der óg til hva der kommer til tidens behov nu. Der er lik vi ser, – medisin. Konu Ekatah. Hvis vi ser på
Moder Jord, hvilken innvirkning har jordskjelv forModer Jord, – er det for å forløse negativ energi? Så kan der tales, lik
at der er gamle spenninger. Lik der er gamle kriger der skal forløses. Lik der er gamle uoverensstemmelser
der skal forløses. Lik altmå der gamle bort for at en stor enhets tid skal komme. Konu Ekatah. Vulkanutbrudd,
er det for å avstresse seg selv? Så kan der tales. Der er Moder Jords blod. Den lystjenesten vi gjorde i går, hvilken
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innvirkning hadde den på området? Har den ei kjent så ved denne dag? Omden nu kunne skue inn i våre himler,
eller at skue for at se hva der var fylt i dette kammer, så ville den forundres. Den skal se til og kjenne efter
gjennom sine sansers opplevelser hvem denmøter i korridorene her. For vi elsker at gjøre nogle hyss. (Latter)
Konu Ekatah. Vil “fri energi” bli bredt tilgjengelig neste år? Ei alt så. Dog, vi ser der vil påtvinges nu alt lettere
efter de store forendringer. Så vil der være alt lettere at forstå. Alt lik der genereres et prinsipp nu for at
begripe alt større utnyttelser av de frie energier, der vil avkreves nu de tilstander der vokser. Korrekt. Vil vi
ha behov for å spise mye mindre mat om ett år? Korrekt. Takk. Og vi ser der bliver billige festivaler. (Sterk latter.
Det klappes!)

Vär hälsad, Iliuka. Vad sker med djuren i dessa övergångstider? Vi ser där är transformasjoner. Nogra är där allt
passerat till den andra sidan, omden vil, allt nu. Dock där är ettmedvetande ärkännelse för vaddär förändras
där skapas om i frekvänser. Djuren lever allt bättre ännmänniskan på sin jord. Konu Ekatah. Så medvetandet
højs för allt levande? Korrekt. Allt vad där växer, allt vad där är vid liv. Korrekt. Tack. Konu Ekatah.

Vær hilset, Iliuka. Hayetanah! Takk for hjelpsomme svar mange ganger tidligere. Jeg lurte på om vi som er her nå
samlet, om det er en tidligere inkarnasjon vi har hatt sammen? For nogen er der så. I alt er der tre flokker, om den
vil. Således er der av ulike hensikter og intensjoner at der er bemøtelser nu. Der er noget der skal forløses
gjennom karmiske prosesser, noget er der for at skape nye relasjoner, noget er der for at se og at erkjenne
hva der all tid har eksisteret. Alt er der ett. Ja. Takk. Konu Ekatah.

Icani: Vær hilset, Iliuka. Det er Icani. Hayetanah! Jeg har et par medisinske spørsmål. Jeg lurer på om høyt blodtrykk
skal behandles med medikamenter? Ei er der all tid i behov. For hva der så forhøyer av blodets trykk, er noget
lik en konsekvens av nogen annen ubalanse. Der er lik legemet roper gjennom blodets forendringer. Således
skal den alt dypere se; for hva der tales mentalt stress kan der påvirke blodets trykk. Om der så søker til at
etesmedikamenter, så er der ei all tid gavnligt. Alt klokere er der at forendremetoder vedhvorledes den lever
sitt liv. Takk. Konu Ekatah. Og så lurer jeg på om du har noen gode råd til å behandle Herpes I og II? Vi ser; i tider
der så er, så er der noget der må leves med. For hvorledes den ser alt i større immunenes forbedrelser, er hva
der omgives til spesifike urter. Der er alt mange urter der skal forblandes for at skape en god forøkelse av
immunet. Dog der er ulikt av individ til individ. Takk. Så lurer jeg på hvilkenmåte Johannesurt påvirker hormonene
våre? For nogen er der så at der skaper stabiliteter i hvilket der er av de naturlige balanser – østrogener.
Således er der alt hva der skapes de naturlige opplevelser av balansepunktets forflyttelser. Ei foruten at den
søker til Johannes’ urt, dog for óg for hva den søker til pilebarkens natur, så er der alt til god gavn. Konu
Ekatah. Tusen takk..

Hei, Iliuka. Jeg lurer på om vi kan ha for lite kolesterol – hvordan det påvirker helsa vår? Så er det. Om den unnviker
at ete hva der tales fisker, om den unnviker at ete hva der er av vilde dyr, om den unnviker at nyte føder, så
kan der blive for litet kolesteroler, korrekt. Ok. Takk. Konu Ekatah.

Anne Karin: Det er Anne Karin igjen. Etter som jeg har forstått, så kommer vi til å ha mer eller mindre naturalhushold-
ning framover. Men vi må fortsatt å ha hus å bo i. Og hvordan skal vi skaffe oss boliger og eiendom, når det ikke er noen
pengeverdi? Vi ser der tiltvinges at tenke i ny tanke for hva der forbyttes av tjenester. Alt har der verdier. Alt
hva den gjør, alt hva den er, er i verdi. Således der vil tiltvinges nogen ny metode atmåle verdier på. Således
vil der være behov av at veie ogmåle innsatser og hva der så kan gjøres. For alle kan noen ting. Ja, men for folk
som er sjuke for eksempel, og ikke kan yte ett eller annet.. Så er de syke. De er noget. (Latter) Så de har også en verdi?
Så er det. Ok. Nei, men det skal bli spennende å se. (Latter) Konu Ekatah. Takk, Iliuka. Hilse kolesterolet! (Sterk
latter) Konu Ekatah. Jeg er ikke bekymra. (Latter) Vi vet. Ja.

Vær hilset, Iliuka. Jeg har et litt mer overfladisk spørsmål. Kommer vi til å se like ut, etter det store dimensjonsskiftet?
Ei vil den. Der bliver “boring” (kjedelig). (Latter) Men hvis man har evig liv, hvordan blir det? Så bliver der lik
den opplever at tiden er i stillhet. Ei vil den se hva der skapes i forendringer. For lik der er av alt i nuets
opplevelse, så vil nuet være evigt, og således vil den se gårdagen lik morgendagen, og så vil den være tilfreds.
Bør vi forberede oss til det store dimensjonsskiftet – fysisk med trening..? Ei ser vi behovet. Dog, der er alt viktigt at
se den naturlige balanse for at skape gode sirkulasjoner. For blodets strømninger byder óg for hva der tales
et behov av gode føder og opplevelser. En gladmenneskebarn bliver en glad sjel i den annen dimensjon. Også,
på den store lystjenesten vi hadde i går, var du her og hjalp til? Det vet den. Takk. Vi kan ei la være. (Sterk latter)

Jørn: Ja, jeg har et spørsmål i forbindelse med festivalen. Når denne ble startet for rundt 10 år siden, så var det jo sånn
at dere på den andre siden ble med. Og da lurer jeg på; hvilke grupper var det som ble med i starten, og hvordan har det
endret seg? Der tales i alt tre “Archangels” (erkeengler) der søkede så. Der er for at se, lik vi har skuet, alt hva
der skaper til at vekse i tider der fødes. Alt nu har den sett en begynnelse. I ti år er der alt en begynnelse.
Ennu kan den ei se hvorledes der skal vokse. Således kan der blive noget komplekst for bror og for søster at
finne hoteller. (Latter)Men er det sånn nå, at der er med oss noen galaktiske familier på et annet plan her? Det er det.
Er det også sånn, at det er mulig i løpet av festivalen å få et lite fysisk innblikk i dem, sånn et lite tegn, eller sånn? (Latter)
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Lik vi talede til din bror; bevokte og oppvåkne sine sanser, for den vet ei hvem den møter i korridorene. Går
det an å få se et lite skip, for eksempel, seile ned her? Ei i korridorene. (Sterk latter) Takk. Konu Ekatah.

Jeg skulle stille spørsmål omnoe av det samme. Når vi startet festivalen, så inviterteman, ja – entiteter Så erderkorrekt.
fra de ulike englehirarkiene ned. Og jeg lurte på hva slags type engler har vi eventuelt..? Der er lik der skapes for fred,
bevisstheter for revolusjoner, bevisstheter for alt hva der skal utfoldes i nye opplevelser i nye dimensjoner.
Og der er bevisstheter ikring Lysets opprinnelige natur. For Lyset er alt mere viktigt og alt mere komplekst
enn hva menneskebarnet forstår. Ok. Et spørsmål til som har med relasjoner å gjøre. På jorda her nå så er vi jo i
parforhold, og noen har valgt å gifte seg og være i ekteskapet og .. Hvordan vil det se ut i femte dimensjon, eller etter
det nye skiftet? For nogen vil der være lik der nu er. For annen vil der være lik den lever i små flokker, lik for
hvorledes den kjenner sjelens tilknyttelser i alt høyere verdi, enn hva der skaper bundenheter. Aha. Ok. Takk.
Konu Ekatah.

Berit: Phi taler. Det ble sagt her at det ble tatt noen fotografier i går kveld. Var det UFOer som var på de fotografiene?
For noget var der så der tales “orbs”. Takk.

Kari: Hei, Iliuka. Det er Kari. Jeg skulle spørre om .. Der er korrekt. Vi vet hva den skal undre nu. (Sterk latter) Der
var “orbs”. (Sterk latter) Neste taler. Det var orbs, men jeg skulle også spørre, var det noen UFOer, men det har Berit
allerede spurt om. Så er der korrekt. Ja. Takk. Er ei livet underligt? Jo. (Latter) Og veldig morsomt. Korrekt.

Frank: Fyller på med litt spørsmål innimellom, jeg. Endres tidslinjene ganske ofte i disse tider? Så kan der tales. Lik
der påvirkes lik der kan ses lik der er en streng på en instrument der bliver påvirket til at skape én spesifikk
tone. Dog under forutsetninger vil der forendres i tonenes verdier. Så er der for frekvensenes linjer, korrekt.
Jeg har en formening om at månen faktisk er en gammel kampplanet. Der kan tales så. Dog lik der óg ser at der
finnes flere av sine kloders bevisstheter der før var likmarker for slag. Det er fremdeles en kampplanet, eller har
den blitt byttet ut? Der er lik utbyttet. Ja, det er litt av et prosjekt! Korrekt. (Latter) Alternativfest… Der avkrevdes
mere enn ett hull. Skjedde det etter mars? Så er der korrekt. Der var nesten april. (Latter) Alternativfestivalen
2012, hvordan ser den ut? Vi ser der bliver tivoli. (Latter) Der tilrådes at der bliver jubileum. Uhm! Det blir veldig
mange mennesker der? For det besifrede tall av elleve er alt mere heligt. Konu Ekatah. Takk.

Hei, Iliuka, jeg lurer på, de UFOene som var her, hvor kom de ifra? Der er av den ytre kosmos. Der kan tales lik der
finnes bevisstheter der er knyttet for Pleiaders, der er knyttet for Orion, der er knyttet for megen steder. Dog
der er bevisstheter der primært er at skape om energiene og at rene atmosfæriske energier på sin jord. De
er. Takk. Konu Ekatah.

Liv: Det er Bliwaki. Det skriket jeg opplevde innimeg i går i forbindelsemed lysmeditasjonen, holdt jeg på å si, det skriket,
var det en forløsning av stedet her? Ei kan der tales så. Ok. Kan du si hva.. For ennu er der ei forløset. Nei. Men kan
du si noe om hva det var? Ei vil vi gjøre så. Ok. Og så lurer jeg på; de frekvensene og lydene som jeg blir med på å skape
i kveld, selvfølgelig er de påvirket av hva som har skjedd her, men kan du si noe om hva som… Den vil vite noget som
skal hende i et annet nu? Ja, selvfølgelig. Det er jo typisk meg, det. Er det noe du kan si noe om forberedelsene til det?
Være forberedt i nuet. Ja Og ta hva der kommer! Ja, selvfølgelig. Jeg skal huske det. Takk, Iliuka. Konu Ekatah.

Ja, hei igjen. I går kveld, etter lystjenesten, så fikk jeg det for meg at jeg skulle ta bilder ut mot fjorden her, og du sier at
det er masse “orbs”, men jeg fikk et veldig, veldig sterkt lysende kule. Var det også “orbs”? Der var refleksjoner i hva
der tales blits. (Latter) Ok. Hvor kom det fra, hvor reflekterte det fra? Der var noget av regnets dråper. Ok. Takk.

Åse: Vær hilset, Iliuka. Det er Åse som taler. Det skal sies at det ligger et stort skip over Tyrifjorden. Kan du simeg hva det
heter, og hva slags oppgave det har? Ei skal den vite, for ei ser vi der bliver noget for ditt virke at påvirkes. Der er
noget gjennom tiden, så vil der finnes skiber der hviler i usynlighetens frekvenser overmegen steder på ditt
rike. Et spørsmål til. Det er et område der jeg bor nå, er det en spesiell plass som trengs å åpnes? Det gjør den. Kan du
fortelle meg hvor? Vi ser hva den gjør, og hva den søker. Således er der ei lik at søke til én spesifikk punkt. Den
skal søke til hva den kan sprede igjennom sine gjerninger til sine omgivelser, så vil der være best gavnligt.
For ei skal den tro, at hva der skapes nu av lysets bearbeidelser er påvirkeligt for ene dette sted. Der finnes
lik besmittelser ut i havet, og langt inn i riket. Ok. Takk skal du ha. Konu Ekatah.

Erling: Et litt fysisk spørsmål. Er “null-punkts energi” og “fri energi” det samme? Så er det. Vil den noen gang kunne
utnyttes av menneskene? Så er det. For der kjennes alt de teoretiske prinsipper, og der kjennes alt hva der
skapes til eksperimenter. Således er der alt mere de gamle dogmer der holder tilbake. For den er fri i sitt
selv, så kan den skape befriede energier. Korrekt. “Nullpunkts-energien” er knyttet til atomet. Vil atomet bli
ødelagt? Det vil det. Er det gavnligt? Der vil være lik for hvorledes den ser; gjennom de tilførelser av nye
frekvenser lik der tales gammabestrålninger, så vil der skapes en evolusjon der er óg angjeldende for alle
atomiske strukturer påvirkeligt, korrekt. Ok. Et helt annet spørsmål. Kan du fortelle litt om de tre veier som fører
til Altet – de tre stier som de kalte dem? For alt er der så berettet. For hvorledes den søker, så er der forenelsens
tid den lever i nu. Lik der skal forenes alt hva der så før var, hva der nu er, og hva der bliver. Således vil den
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óg oppleve; alt for hvorledes den lever ut sitt eget selvs liv, så skaper den en forenelse mellom sjel, ånd og sitt
hjerte. Alt er der dog under kjærlighet. Konu Ekatah. Konu Ekatah.

Hei, Iliuka. Dette her som det har vært litt strid om, med disse mastene, og dette her elektriske nettet som skal gå i luften
over fjord og over fjellene våre, vil det bli forhindret – byggingen av det? Ei vil det. Vi ser der bebygges. Vil det bestå i
lang tid? Ei vil det. Nei. Vil det bli slutt på oljeboring, og plattformer i havet? Så vil det. Ganske snart? Ei vil det. Takk.
Der bliver efter lunsj. (Sterk latter)

Hei, Iliuka, igjen. Hva er det de vil fortelle oss med kornsirklene? Der er lik der er til programmeringer av Moder
Jords frekvenser, lik der er “leylines”, lik der er transformasjoner, lik der er koder begripeligt for Moder Jord,
og lik der óg er alt i symboliske verdier. Et symbol skaper en høyere bevissthet for alt hva der lever i organiske
prinsipper. Så er der óg for menneskebarn der ser. Takk. Konu Ekatah.

Kåre: Hei, Iliuka. Det er Kåre igjen. Blir det mer flom i Norge her i sommer? Ei vil det. Hvordan blir vinteren som
kommer? Tenker den på sådant alt nu? (Latter) Ja. Vi ser der bliver koldt. Om den tenker for sitt eget sted, der
bliver koldt, og der bliver megen sne. Så vil der komme vinder der blåser sneen til en annen grande. (Latter)
Takk. Konu Ekatah.

Hei, Iliuka. Under utgravninger i Egypt så er det blitt funnet symboler av, eller tegninger av helikoptere og fly og ubåter.
Er det noe du kan fortelle om? Vi ser der er naturligt. For hvorledes der under Atlantis’ tid så eksisterede for hva
der i eldede skrifter tales lik “Vimanas”2. Der er så lik der var lik objekter der kunne sveve under himmelen
like meget som der kunne sveve under vann. Der er naturligt. Takk. Konu Ekatah.

Erling: Under dimensjonsskiftet så var tiden ikke til stede. Korrekt. Og da er du vel fri fra den materielle verden? Så er
der for nogen, korrekt. Og det er vel noe som skjer hver dag? Korrekt. Så alle vil gå igjennom den absolutte..? Så vil
der blive. Og det er ingen – noe nytt som skjer i dette her, det har alltid skjedd? Så er der korrekt. Konu Ekatah. Der
bliver den femtende hendelse i Moder Jords historie, og i menneskehetens historie. Konu Ekatah.

Jørn: Jeg har et spørsmål i forbindelse med president Obama. Slik jeg har forstått det, så var han – i hvert fall i starten
– i kjærlighetens tjeneste. Og da lurer jeg på, er hans lys nå blitt mørklagt, og at han nå tjener under mørk elite (?)? Ei
kan der tales så. Dog der finnes lys der funkler en tid for at noget på eftertid oppstige i en større flamme. Den
vil se hva der kommer. Den er i den gode vibrasjon nu. Det var bra. Det som skjer i Nord Afrika, den revolusjonen
der, kan du si litt om agendaen bak den? Der er galaktiske påvirkelser for at skape en annen opplevelse av hva
der er av differensen mellom den europeiske, den materiske, den vestlige og den arabiske kultur. Så var der
óg før, i hvilket der påførede Egyptens riker nød. Så vil der være for at skape en ende for en konflikt der
er av Israel i senter. Konu Ekatah. Ok. Det går noen historier også med at, i forbindelse med Libya, så var det en
plan om å innføre gulldinar, og en plan om å lage kanaler for å – på en måte – lage Sahara mer grønt. Er det riktig?
Korrekt. Var det krefter som ikke ønsket det, som var årsak til at landet ble invadert? Ei er det. Ok. Der vil blive
kanaler. Så det er ingen kanaler nå? Ei er det. Så lurer jeg litt på dette med CO2. Det går jo mange historier her om
global oppvarming, og at menneskeskapt CO2 er årsaken. Kan du fortelle, hvor stor prosent er denmenneskeskapte CO2 i
forhold til helheten? Om der bereknes eksakt, så kan der tales fjorten punkt fire (14.4). Prosent? Korrekt. Ja. Ok.
Har da den menneskeligskapte CO2 innvirkning på jordprosessen? Ei er der så. Så det.. Der er naturlige sykluser lik
der all tid har eksisteret. Således kan der ei skape nogen forbydelser av vulkanos. (Latter) Der vil all tid være
så. Der er og der bliver en levende jord. Så det å gå og betale miljøgebyr når man skal ta fly er bare tull? Korrekt.
(Latter).

Så over til noe annet, kanskje. På hvilken måte snakker sjelen med den fysiske kroppens celler? Lik der er transfor-
masjoner. Der er opplevelser av energienes forbyttelser. Der er så, lik kommunikasjoner mellom de minste
celler. Ei kan der tales i ord, dog der er energier der overføres til legemets opplevelser. Så vil der være i tider
den oppvåkner sine sanser for at være til stede i hva der er, – den skal spørge hver eneste dag; hva ønsker
sjelen? Takk. Konu Ekatah.

Berit: Ja, Phi taler igjen. Jeg har hørt at det ligger en stor gullåre under Røros. Og jeg lurer på, siden mineraler har
forskjellig energier, hvordan det påvirker stedet? Vi ser; der er ulike frekvenser av ulike mineraler. Dog ei er der
mere påvirkeligt, for der er øyet i menneskebarnets natur der er forblindet av gullets verdier. Der er alt om
denkunne søke, så ville der finnes altmere guld ennkopper på sin jord. Dog ei er der søkt på de riktige steder.
Konu Ekatah. Aha. Men jeg tenker, det blir ikke noe sånn at det blir forstyrrelser og gravinger og sånt i Røros, på grunn
av det der? Ei vil det. Ei vil det. Takk skal du ha. Konu Ekatah.

Mange hevder at det fra den mørke siden har blitt planlagt en falsk, utenomjordisk invasjon, hvor blant annet holo-
grafiske bilder av engler og Jesus’er, holdt jeg på å si, skal forekomme. Hvordan ser Iliuka på det, har Iliuka noe å si til
det? Vi ser der finnes sådant for hvorledes der skapes til at bedrage menneskebarn. Dog, den vise vil forstå,

2http://www.crystalinks.com/vimana.html
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og den der har øyet, vil se. Således, vi taler; oppvåkne eders sanser nu, og se hva der er at se efter, og kjenne
i hjertet hva der er at kjennes efter! Veie og at måle, dog ei skal den ete alt! Nei. Konu Ekatah. Riktig. Og da,
i tilknytning til det, så sies det også at det vil komme ned menneskeskapte romskip som vil ha tilbud om å frakte folk
avgårde, som en type redning for enkelte. Hva tenker Iliuka om det, vil det også skje i den samme forbindelsen? Der var
en god “story”. (Sterk latter) En god “story”, ja. Ok. Ja, for det er en god “story”. (Latter) Konu Ekatah. Ja. Det var en
ting til jeg tenkte på i forbindelse med det.. Vil Iliuka si at det på en måte. Ja, det er også noen som snakker om at det å
være her på jorden, og bare stå i det som skjer. Og selvfølgelig, det viktigste er jo at man føler, og er i nuet og ikke kjenner
frykt, da. Men å kunne stige opp i femte dimensjon på en organiskmåte, må vel være det som blir det som skal skje nå?
For nogen vil der blive så. Korrekt. Ok. Vil det bli på en måte den største.. store deler av menneskeheten, eller vil det
bli et litemindretall? Går det an å svare på det? Er ei ilden vakker? (Latter) Du vil ikke svare på det, ok. Takk.

Shiosita: Ja, det er Shiosita igjen, Iliuka. Jeg har et oppfølgingsspørsmål til Phi(King) om Røros. Hva er det som binder
energiene på Røros? Lik der er meget for andre steder. Således er der helige punkter, i hvilket nogle individer
søker til for at noget efterfylle hva der så ei fattes av kraft i sitt selv. Den søker hvor der behøves efterfyllelser.
Ei er der lik der binder, for der vil skapes befrielser i tiden den er mettet. Er den hungrig, så eter den. Er den
torst, så søker den til kildene. Konu Ekatah. Nei, for jeg lurer på hvamer er det vi som bor der kan gjøre for at det
blir en bedre flyt i energiene? Leve i nuet! Ja, riktig. Etter skiftet, blir vi å beholde de samme kroppene som vi har i
dag? Vi ser der ei forefinnes nogen muligheter til at forbyttes. (Latter) Er det en kommunikasjonslinje mellom
Nidarosdomen, Røros og Tronfjell? Så er det, så var det, og så bliver det. Og da vet jeg godt hvor krysningspunktet
ligger hen? Korrekt. Korrekt. Ja. Er Jesus gjenfødt, og lever i ny inkarnasjon på jorda i dag? Ei kan der tales så. Nei,
men det er i et annet. Takk. Konu Ekatah.

Märtha: Det er Märtha igjen. Kan du säga nåt om trädens og örternas devor? Vi ser, allt vad den skaper till energier
där är gott for allt vad der är av örter att växa, så vill där óg skape en magneto energi där tilträcker vad där
är av devas. Allt vad där är av andlig och spirituell energi är lik näring för örtens rot, så är där allt bedre,
korrekt. Vad sker då med devorna när träd och örtor dör? De transformeres til nye, for nye vekster. Tack. Vi er all
tid eksisterende energier. Konu Ekatah.

Tom Ole: Vær hilset, Iliuka! Det er Tom Ole som.. Hayetanah! Ved så store forandringer som kommer til å skje, så
regner jeg med at mange blir redde. Korrekt. Hvordan kan vi som sitter her bidra til å dempe den frykten? At se alt
hva der nu er. Der finnes menneskebarn der bærer frykt for små pelsvesener. Der finnes menneskebarn der
bærer frykt for moskitos. Der finnes menneskebarn der bærer frykt for mørket. Der finnes menneskebarn
der er fryktsomme for sitt hus. Og der er menneskebarn der er fryktsomme for sitt selv. Således er der lik at
alt bedre søke i en overgivende tillit til sin Store Skaper. Gjennom erkjennelse av sin egen guddommelighet,
så er der alt lettere for at forstå, at alt er der under den guddommelige prinsipp. Alt hva den så velsigner av
hva der er i sine tilværelser, alt hva der er i sine føder, alt hva der er i sine fiender, så er der óg alt for hva
der vekser i sitt selv til at se en større sammenheng i alt det guddommelige som eksisterer. Således, frykten
er nogen en intellektuell vern den søker at skape, dog der genererer sitt selv. Om den lever i kjærlighetens
tanker, og spreder sitt lys igjennom for hva der så blev gjort under lysets virke, så er der viktigt at se, at der
er kjærligheten som overvinner alt. Konu Ekatah. Tusen takk for svaret! Takke ditt selv!

Jeg har lest og hørt i mange år at det er en som heter Kommandør Ashtar, og hans flåte. Det at de overvåker jorden, har
gjort det i mange år, stemmer det? Så kan der tales. Der er én av i alt tolv. Ok. Det var en lettelse. Takk.

I Vardø ble det brent mange mennesker på sekstenhundre-tallet. Vi det nu oppstå en ny, god energi i denne byen? Så vil
det, så vil det. For alt hva der så er skapet gjennom seremoniene, så er der bragt til at endes. Således vil der
være óg en tilgivelsens blom der vil begynne at vokse i det sted den nu omtaler, øst for Vardø. Så vil den se.
Konu Ekatah. Takk.

Hei igjen. Vi er veldig mange mennesker i verden i dag. Vil vi starte det nye livet i den nye dimensjonen med færre
mennesker? Ei vil den. Ok. Og så et litt personlig.. Det er gøy med mange. (Latter) Blir vi fler? Så vil der blive.
Og så et litt mer personlig spørsmål. Du har jo ikke vært reinkarnert på en stund. Savner du noe av det som man har
med en fast kropp, – det å spise..? Ei kan der tales så, for ei behøves der noget at etes. Vi ser, hva der så er føder
for våre himler, er tilstrekkelig at betraktemenneskebarns dårskaper. (Latter) Vi gledes ved alt hva der så er.
(Latter) Vi spiser jo mye vi ikke trenger vi heller, men vi nyter det for det. Oki. (Latter) Takk. Der vil en tid skrives en
epistel i vår bok, og der skal omhandles “Flukten fra kalorier (Sterk latter) og kolesteroler”. Konu Ekatah. Det
blir sikkert en fin bok. Så vil der blive.

Jørn: Jeg har spørsmål i forbindelse med mat. Det er jo sånn at det er jo mer og mer bruk av mikrobølgeovn. Og så vidt
jeg skjønner, så er jo den vitaliteten i maten, den er viktig for å nære oss. Er det slik at hvis du putter mat eller vann i
mikrobølgeovn, så nullstiller du den vitaliteten, det blir null? Korrekt. Vil det si, at hvis du spiser sånn mat, så på en
måte tapper du kroppen mer for energi? Korrekt. Ok. Så har jeg et spørsmål i forbindelse med genmanipulering. De
har jo funnet det såkalte genomet, selv om den på en måte bare er fem prosent av alt som er. Når du nå genmanipulerer
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for eksempel mais, hva skjer da på de andre plan av dette DNAet? Der henvisner. Hva sa du, – en gang til? Der bliver
død mat. Det blir død mat, ja. Så alt det som er genmanipulert, det er uheldig for kroppen? Der er oki til at fylle sin
munnmed, dog ei for at leve av. Nei. Ok. Så har jeg et helt annet spørsmål. Finnes det stjerneporter på jorden? Ei
er det. Ok. Så har jeg et spørsmål i forbindelse med festivalen. Hvor ser Iliuka det vil være mest gunstig å holde en
eventuell Alternativfestival til neste år? I det ene hullet på Luna. (Latter) Om den nu søker mot nord så vil den
erfare lyset. Så vil den óg kjenne i sitt hjerte hva den er ledet imot. For vi taler ei om individets ledelse, vi taler
om bevisstheten – den kollektive bevissthets ledelse. Konu Ekatah. Tusen takk.

Frank: Vi er multidimensjonelle vesener. Kan du si noe mer om det? Lik der meget av i alt større utnyttelser der
var før, under tider der var den store transformasjon ifra Lemuriens tilværelser til Atlantis. Så er der óg lik
menneskebarnet bærer erfarenheter av hvorledes der er av celleminner til at leve for andre steder lik der
tales Pleiader, lik der tales Sirius. Så er der óg erfarenheter der bliver alt mere gavnligt i tider der kommer.
Under tider den sover, så kan der være astrale opplevelser lik visitasjoner for andre steder óg dimensjoner.
Drømmer er lik der tales portalenes transformasjoner imellom ulike tidsdimensjoner og eksistensdimen-
sjoner. Således vil der være alt mere i tiden der kommer nu. Konu Ekatah. Det kraftfeltet som er blitt skapt på
Solsetra, fungerer det som intensjonen nå? Korrekt. Takk.

Shiosita: Ja, det er Shiosita igjen. Iliuka, i sta’ så snakka du om den trettende hendelse. Kan du si noe mer om det? Ei
nu. Ok. Takk.

Gunn Marie: Hei, det er Gunn Marie. Jeg bare lurer på om det er liv på Dinep, planeten Dinep? Der er. Korrekt. Det
heter seg jo at noen kommer derfra. Noen kommer fra Atlantis, og.. Så er det, lik der er visitasjoner fra tusener
områder i sin galakse. Der vil komme en forunderlig opplevelse for menneskeheten, i tiden menneskeheten
erkjenner hvormange individer og vesener der lever i galaksen. Konu Ekatah. Er det folk i fra Dinep her i denne
salen? Korrekt. Ok. Ja. Ok. Takk.

Anne Karin: Det er Anne Karin. Etter skiftet, vil vi få andre måter å forflytte oss på? Så vil det, så vil det. Lettvintere?
Så vil det. Kan du si noe mer om det? Ei ser vi behovet nu. Nei. Jeg tenkte kanskje vi slapp å streve sånn for å komme
for eksempel til Alta på festivalen til neste år. (Latter) Den kan begynne at vandre alt nu. (Sterk latter) En god idé.
Takk skal du ha.

Berit: Det er Phi. Er det en lystråd som fører oss opp til Alta? Ei er der en tråd. Der kan ei være en liten tråd for en
så stor flokk. Jeg tenker energetisk. Der tales i våre dimensjoner lik Lysbroen. Ja. Konu Ekatah. Og så undrer jeg,
kan du si noe, eller vil du si noen ting om hvilke egenskaper, eller hva vi kan tilføre om vi er fra Pleiadene, eller om vi er
fra Dinep, eller hvor vi er fra? Ei ser vi der er gavnligt at vites, for nu er den på sin jord, og det er gavnligt. Ja, men
vi bruker ikke de egenskapene nå, da? Ei nu. Ok. Takk. Konu Ekatah.

Erling: “Det sitter i veggene”. Og hendelser setter seg spor over alt, og kan påvirke steder og hus og det som er av alle
hendelser, som andre kan kjenne – selvfølgelig – når de kommer dit. Er det også slik at hendelser på den andre siden,
altså ikke nødvendigvis bare fysiske, men andre hendelser. I alle dimensjoner, korrekt. Slik at man kan også merke
hendelser som har vært på den andre siden? Korrekt. Takk. Og det gjør den. Konu Ekatah.

Hei. Jeg bor på en plass, og i nærheten av plassen skjer der veldig mye ulykker. Er det noe vi kan gjøre noe med? Der
er lik om den søker at se til naturens ånder, så er der lik der kan skapes en tanke, lik der skal vokse for at se
tilgivelser for hva der så er bebygget. For der er skapet formegen forstyrrelser i naturens egne linjer. Omden
så søker, så vil den se i alle tanker den skaper en liten levendliggjørelse av et litet lys, så skal den be om fred
for området, så vil der blive alt vel. Der er óg noget den vil erfare, lik der finnes en magneto-linje der finnes
lik i vannets struktur, lik bemøtelser der skaper negative opplevelser. Der vil forendres. Er det noe vi kan gjøre
hjemmefra, der vi bor? Det er det. Det er det. Takk. Konu Ekatah.

Berit: Er det noen råd, eller noe spesielt du vil si til forsamlingen nå, Iliuka, – til oss – noen ord vi kan ta med oss på
veien? Kan der defineres for-samling? For-samling av individer som sitter her i salen, for eksempel. Sjeleflokker.
For eksempel. Tre, for eksempel – eller fler.

Iliukas tale:
Der er klokt at menneskeheten nu ser; timen er for at oppvåkne alle sansenes opplevelse.
For hvorledes den gjør, der er at skape en bevissthet om hva den sanser, således den taler til sin egen sjel og
til sine celleminner lik for at anvende sanser lik redskaper lik den før har gjort. For ei behøver den all tid
øyner for at se med, ei behøver den all tid ører for at høre med.
Der er viktigt at den så skaper en høyere bevissthet om alt hva den påvirkes igjennom sine totale sanser.
Således vil den óg lettere forstå at den selv er et intergalaktisk livsvesen; den er en del av Den Store Enhet. Og
så vil der lettere være at kjenne for hvorledes kraften forendres.
Viktigt er der så at bære tålmodmed sinemedmenneskers opplevelser. Ei skal den søke at skape strider. Den
skal søke at være i kjærlighetens vibrasjon for sitt selv. Vokteom således alt hvader er. Dog søke ei at bestrebe
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efter at skape hendelser der er lik “waste of time” (bortkastet tid).
Se alt, og kjenne efter hva den søker; hva er der dog hensikter med hva den søker? Hva ønsker den at fylle
sitt livmed? Skape grenser for sine nester, det er viktigt, – således den skaper bevegelighet og grenser for sitt
selv.
Være tromot egne tanker, – for der er alt lettere for menneskebarn at følge nogen annens stier. Gjøre ei så!
Søke at skape egne stier. Være tromot tanken der er kommet til hjertet, for der kan være av kosmiske frø der
sås i sitt hjerte for at der skal vokse til at blive noget. Vokte om alt hva der tilfaller!
Være tro mot sitt eget selv, så er den tro mot det Guddommelige, og mot sine nester.
Leve i kjærlighetens lys hver eneste dag!

Vi takker for alt hva der er, alt hva der oppstiger, og alt hva der nedfaller.
Bære fred i hjertet! Og gledes for stunden!
Søke efter hva der skaper gledens forlystelser! Og alle kan leke med karuseller.
Lytte nu til sjelen!

Vi takker for menneskebarns tilværelser.
Heliget være dette kammer, og denne ild!

Være i ett med ilden, kraften i sitt selv, den helige kildes natur, og bære fred!

Konu Ekatah.
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